
Acta 25-2-2016 
 
Assistents: Mohamed el Jannin, Marc Montoliu, Dani Gómez, Andrea Ayra, Martí Obliols, 
Laura Lau, Miquel Debòn i Tashi Lewis 
 
Excusats : Alex Cuesta i Miriam Robles 
Redactat:  Laia i Dani 
 
Aprovació de l’acta anterior 
S’aprova l’acta anterior. 
Modificar nom Miquel 
Falta informació tema festa. 
 
1- Presentació de la dele a QM1  
Becari farà un Doodle proposant un vespre d’aquesta setmana o la de després de setmana santa. 
El dia que vingui més gent, farem l’acte. 
 
2- Delegat de centre 
Jordi Duatis renuncia al càrreg. 
Es proposa Miquel Alexandre Muñoz English, s’aprova per consens. 
 
 
3- Solicitut de la junta extraordinària. 
El Martí exposa que els estudiants semblen bastant motivats a iniciar activitats de projectar 
i construir (al estil Rural Studio). Un clar exemple és l’èxit de gent implicada al nou Solar 
Decathlon o el EME3, on molt estudiants de quadrimestres baixos tenen motivació. El 
director en el seu dia ja va dir podria ser un camí de docència de l’escola, tot i que no s’ha 
portat gaire a terme excepte al Màster que sembla que podria anar per aquesta via. Es 
proposa intentar fer una junta d’escola monogràfica (ja sigui sol·licitant o per via legal) 
sobre aquest aspecte. Mentrestant, el Martí mateix, el Mike i el Dani s’ajuntaran per parlar-
ho. 
 
4- Proposa retirada maquetes uni 
El Martí exposa que la universitat està plena de maquetes antigues que podrien ser 
substituïdes per maquetes d’alumnes com de l’assignatura d’envolupants lleugers o 
d’arquitectura paramètrica. La Carlota proposa fer un concurs d’exposició entre els 
alumnes. A la delegació li sembla bona idea. 
 
5- Actualizar lista miembros 
Becaris actualitzaran llista de membres de delegació I la enviaran per mail a direcció. Entre 
tots debatem els membres. 
 
6-Begudes caducades          
La Laia exposa que al soterrani hi ha molts litres de begudes gasoses caducades. El Tashi 
diu que potser si que es poden beure. A la delegació li sembla bé llençar-les o donar-les al 
Tashi si les vol. 
 
7-Ordre + sofàs        
La Laia exposa que l’equip de neteja es queixa de que hem tret els sofàs al passadís. 
L’hivernacle els pren en adopció a proposta de Carlota. La Laia també demana que els 
paral·lex, regles, taules de calcar, estisores, cutting mat, etc es puguin deixar a qualsevol 
alumne, mentre aquest deixa el DNI/carnet. S’hauria de comunicar als alumnes el nou 
servei. També proposa un sistema de targetes per facilitar la feina. 
 
8-Informe d’estat economic 



La Laura demana ajuda de vici tresoreria a qui ho vulgui, sobretot perquè ella no pot venir 
sempre. El Miquel I el Tashi s’ofereixen voluntaris. El Mike diu que estaria bé fer relleu. El 
Dani diu (de manera suau) que si no es fan els comptes al dia I bé, es crei un becari de 
tresoreria. La Laura continua amb el balanç econòmic. La Laia recolza la idea de crear un 
becari. El Mike diu que estaria bé però que el tresorer en cap no sigui becari. La Laura diu 
que aquest quadrimestre es portaran els comptes al dia, si els dos voluntaris ajuden.  
Queda que Miquel i Tashi com a voluntaris que ajudaran a la Laura. 
 
 
Torn Obert 
La Laura diu que l’horari de becaris s’estengui al matí. Becaris diuen que s’intentarà, que 
no es definitiu. 
 
 


